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Sēde sasaukta 2023.gada 13.aprīlī plkst.13 

Sēdi atklāj 2023.gada 13.aprīlī plkst.13:01 

  

Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Mārtiņš Mediņš 

 

Sēdē piedalās 7 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Mārtiņš Mediņš, deputāts Voldemārs Čačs, deputāte Līga 

Jankova, deputāts Jānis Siugalis, deputāts Jānis Kalniņš (attālināti), deputāts Rihards 

Melgailis, deputāte Inita Nagņibeda 

 

Sēdē piedalās:  

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Bauskas 

novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja 

Indra Latviete, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, Juridiskās nodaļas 

vadītāja Evita Grigorjeva, juriste Linda Mežsarga, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības 

labklājības departamenta vadītāja Antra Ozoliņa, sabiedrisko attiecību speciālistes Andra 

Matuļenko un Beata Logina, Bauskas apvienības pārvaldes Bauskas pilsētas nodaļas vadītāja 

Dace Šķiliņa, biedrības “Bauskas vecpilsēta” pārstāves Egija Stapkēviča un Ieva Bronko-

Pastore, deputāts Guntis Kalniņš, deputāte Līga Rimševica, laikraksta “Bauskas Dzīve” 

žurnālists, biedrību “ViedDoma” un “Bauskas prātnieks” pārstāvis Uldis Varnevičs 

 

Sēdē nepiedalās:  

domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks – atvaļinājumā 

deputāte Laine Baha – iemesls paziņots 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Sēdes darba kārtība:  

1. Par investīciju projekta “Autoceļa “Dārza iela-Cielavas-Bružas-P93” un Dārza ielas 

posma no Dzintaru ielas līdz autoceļam A9 “Dārza iela-Cielavas-Bružas-P93” pārbūve” 

iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

2. Par investīciju projekta “Autoceļa A10 “V1040-Smiltaiņi-Audrupi-Jaunsvirkaļi” pārbūve” 

iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

3. Par papildu finansējumu papildu būvdarbu veikšanai projektā “Vecumnieku Mūzikas un 

mākslas skolas pārbūve”. 

4. Par Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas apstiprināšanu. 

5. Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu “Ētikas kodekss” apstiprināšanu. 

6. Par Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

7. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Stelpes sākumskola” 
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reorganizāciju. 

8. Par izmaiņām Bauskas novada medību koordinācijas komisijas sastāvā. 

9. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Pasta ielā 5, Bauskā daļas nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Bauskas vecpilsēta”. 

 

Komitejas priekšsēdētājs informē par darba kārtības izmaiņām: ir saņemts A.Okmaņa 

priekšlikums “Lūdzu izslēgt no darba kārtības jautājumu Par Ētikas komisijas sastāva 

apstiprināšanu, jo par šo jautājumu nepieciešamas deputātu konsultācijas, kas notiks 17.aprīlī”, 

kā arī divu jautājumu iekļaušanu komitejas darba kārtībā. 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumiem un 4.jautājuma izslēgšanu 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Voldemārs Čačs, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  2 (Laine Baha, Aivars Mačeks) 

Nolemj: 
atlikt 4.jautājuma izskatīšanu, papildināt darba kārtību ar 10. 

un 11.jautājumu. 

 

 

Papildu darba kārtība: 

10. Par Bauskas novada būvvaldes 2023.gada 26.janvāra lēmuma “Par atteikumu izsniegt 

reklāmas izvietošanas atļauju Rīgas ielā 16, Iecavā” apstrīdēšanu. 

11. Par SIA Biovide reģistrēšanu asenizācijas pakalpojumu veikšanai. 

 

 

1.p. 

Par investīciju projekta “Autoceļa “Dārza iela-Cielavas-Bružas-P93” un Dārza ielas 

posma no Dzintaru ielas līdz autoceļam A9 “Dārza iela-Cielavas-Bružas-P93” pārbūve” 

iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

(I.Spurķe) 

Ziņo: I.Spurķe. 

  Investīciju projekta mērķis ir nodrošināt satiksmes intensitātei un sastāvam atbilstošu 

segas nestspējas un satiksmes drošības līmeni, iedzīvotāju komfortu, optimizēt autoceļa 

uzturēšanu ziemā un pavasara šķīdonī. Nepieciešama autoceļa pārbūve. Veiktas iepirkumu 

procedūras, projekta būvdarbu izmaksas ir 489 285,41 EUR, autoruzraudzība 968 EUR, 

būvuzraudzības izmaksas 4 823,06 EUR, kopā – 495 076,47 EUR. Projektu paredzēts 

pabeigt šogad. Pašvaldības līdzfinansējums 74 261,47 EUR. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Voldemārs Čačs, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

investīciju projekta “Autoceļa “Dārza iela-Cielavas-Bružas-

P93” un Dārza ielas posma no Dzintaru ielas līdz autoceļam 

A9 “Dārza iela-Cielavas-Bružas-P93” pārbūve” iesniegšanu 

un aizņēmumu projekta īstenošanai”. 

 

 

2.p. 

Par investīciju projekta “Autoceļa A10 “V1040-Smiltaiņi-Audrupi-Jaunsvirkaļi” 

pārbūve” iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

(I.Spurķe, V.Čačs) 

Ziņo: I.Spurķe. 

 Investīciju projekta mērķis ir nodrošināt pilnvērtīgu satiksmes uzlabošanu un drošību. 

Nepieciešama autoceļa pārbūve. Veiktas iepirkumu procedūras, projekta būvdarbu 

izmaksas ir 494 267,30 EUR, autoruzraudzība 1 210 EUR, būvuzraudzības izmaksas 4 

823,06 EUR, kopā – 500 300,36 EUR. Projektu paredzēts pabeigt šogad. Pašvaldības 

līdzfinansējums 75 045,05 EUR. 

 V.Čačs norāda par 2 km summu 500 000 EUR. Parasti uz km ir 1 mlj. EUR.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Voldemārs Čačs, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

investīciju projekta “Autoceļa A10 “V1040-Smiltaiņi-

Audrupi-Jaunsvirkaļi” pārbūve” iesniegšanu un aizņēmumu 

projekta īstenošanai”. 

 

 

3.p. 

Par papildu finansējumu papildu būvdarbu veikšanai projektā “Vecumnieku Mūzikas un 

mākslas skolas pārbūve”. 

(M.Veinbergs, M.Mediņš) 

Ziņo: M.Veinbergs. 

 Sakarā ar būvniecības izmaksu cenām un saistību ar karadarbību Ukrainā un 

sankcijām pret Krieviju un Baltkrieviju, pieaugušas būvniecības izmaksas. Tika veikti 

pārrēķini būvdarbu izmaksu sadārdzinājumam, tika piešķirts papildus finansējums. 

Pamatojoties uz būvnormatīviem, tika izvērtēti un mainīti citi projekta risinājumi, līdz ar 
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to nepieciešamas izmaiņas būvprojektā: papildu būvprojekta sadaļas ugunsgrēka 

atklāšanas un trauksmes signalizācijai un apkures sistēmas un ventilācijas projektēšanai. 

Nepieciešams papildus finansējums šo sadaļu realizēšanai 52 679,35 EUR apmērā. 

 M.Mediņš jautā, vai projektā paredzēta jumta slīpuma ūdens notece. M.Veinbergs 

atbild, ka piebūvētā ēkas daļa ir nedaudz augstāka par esošās ēkas daļu, nebija ņemts vērā, 

ka jaunbūves daļa aizturēs esošā jumta lietus ūdeņus, kur tas uzkrātos; papildus vēl tiek 

veidots slīpums, lai neskartu ēkas sienas. Projektā bija vairākas nepilnības saistībā ar 

griestu segumu un sienu atjaunošanu. 

 M.Mediņš jautā, vai projekta izmaiņas ir paredzētas projekta tāmē. M.Veinbergs 

atbild, ka šīs izmaiņas pašvaldībai neizmaksā neko, tas ir projektētāja labais žests - 

izmaksas sedz viņš.  

 M.Mediņš turpina, vai ar lēmuma projektā norādīto naudas summu pietiks, lai 

projektu pabeigtu. M.Veinbergs apstiprina, ka būvnieks par šo summu darbus pabeigs.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Voldemārs Čačs, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

papildu finansējumu papildu būvdarbu veikšanai projektā 

“Vecumnieku Mūzikas un mākslas skolas pārbūve””. 

 

 

4.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas apstiprināšanu. 
 

Atlikta darba kārtības jautājuma “Par Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas 

apstiprināšanu” izskatīšana. 

 

 

5.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu “Ētikas kodekss” apstiprināšanu. 

(E.Paičs, L.Jankova, M.Mediņš) 

Ziņo: E.Paičs. 

 Pašvaldības noteikumi “Ētikas kodekss” nosaka pašvaldības valsts amatpersonu un 

darbinieku vērtības un ētiku, uzvedību un rīcību saskaņā ar profesionālās ētikas 

pamatprincipiem. Sagatavots lēmuma projekts par noteikumu apstiprināšanu, informē par 

kodeksa sadaļām. Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē tika ieteikts precizēt 

16.4.p., svītrojot vārdu “publiski”. Sociālās un veselības komitejā izskanēja priekšlikums 

par 6. un 7.nodaļas papildināšanu – korupcijas gadījumā informē KNAB un Ētikas 

komisiju. 31.p. tiks precizēts kopā ar Ētikas komisijas nolikumu, kuros gadījumos 

iesniegumus novīzē Ētikas komisijai. 

 L.Jankova iesaka precizēt dokumentu numerāciju. M.Mediņš norāda pievērst 

uzmanību teksta redakcijai.  
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 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Voldemārs Čačs, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

papildināt 6. un 7.nodaļu, precizēt numerāciju, teksta 

redakciju,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības noteikumu “Ētikas kodekss” 

apstiprināšanu” ar labojumiem. 

 

 

6.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

(E.Paičs, R.Melgailis, M.Mediņš) 

Ziņo: E.Paičs. 

 Sagatavots lēmuma projekts Ētikas komisijas nolikuma apstiprināšanai, kurā 

norādītas komisijas funkcijas, tiesības, darba struktūra un organizācija. Informē par 

svarīgākajiem punktiem. Notiks diskusija par Ētikas komisijas sastāvu, pēc tam tiks 

precizēts nolikuma 8.p. par komisijas sastāvā nepieciešamajiem administrācijas 

darbiniekiem; nolikumā svītrots 17.p. par obligāti noteiktajiem audioierakstiem. Nolikums 

izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Sociālās un veselības komitejas sēdē. 

Bija diskusija par 13.p. – mainīt uz 4 locekļiem, ja kāds no sastāva ir prombūtnē, izšķirošā 

balss ir komisijas priekšsēdētājam, vēl precizēs 28.p.  

 R.Melgailis jautā par 13.p. – ja komisijas priekšsēdētājs ir tā persona, par kuru 

iesniegts iesniegums – kā notiks šī izskatīšana, vai vietniekam tad ir izšķiroša balss. 

E.Paičs atbild, ka šo ieteikumu ņems vērā. 

 M.Mediņš jautā par 19.p. – lēmums nav apstrīdams. E.Paičs atbild, ka tā tas ir, tā ir 

vispārpieņemta prakse. M.Mediņš piekrīt par 13.p. noteikto 4 personu sastāvu prombūtnes 

laikā. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Voldemārs Čačs, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
veikt precizējumus nolikuma 8.p., 13.p.,  
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virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas nolikuma 

apstiprināšanu” ar labojumiem. 

 

 

7.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Stelpes sākumskola” 

reorganizāciju. 

(A.Ozoliņa, M.Mediņš) 

Ziņo: A.Ozoliņa. 

 Salīdzinot izglītojamo kopējo skaitu 1.-6.klasei, ir tendence tā samazinājumam, kā arī 

2023.gadā nav saņemts neviens pieteikums uz rindu pirmsskolas grupās. Tika izveidota darba 

grupa ar mērķi izvērtēt izglītības iestādes efektivitāti un konkurētspējīgas izglītības 

nodrošināšanu. Pēc Izglītības un zinātnes ministrijas noteiktajiem kritērijiem izglītības iestāde 

neatbilst nevienam no kritērijiem – klases ir apvienotas, apvienotajās klasēs izglītojamo skaits 

ir zem 10 skolēniem, tuvākā izglītības iestāde atrodas 12 km attālumā, Stelpē reģistrēto 

izglītojamo plūsma sadalīta vairākās tuvākajās teritorijas izglītības iestādēs, viena izglītojamā 

izmaksas sastāda 353,37 EUR, kas ir lielākās novadā. Secināms, ka, lai ievērotu pašvaldības 

finanšu līdzekļu un mantas lietderīgu izmantošanu, izglītības iestādei uzsākama reorganizācija 

to likvidējot līdz šī gada 31.augustam. Izskatīts arī Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē. 

 M.Mediņš papildina, ka bija izveidota darba grupa, kas tikās ar darbiniekiem un 

vecākiem, par šo jautājumu bija vairākkārtējas diskusijas.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Voldemārs Čačs, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes 

“Stelpes sākumskola” reorganizāciju”. 

 

 

8.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada medību koordinācijas komisijas sastāvā. 

(A.Podnieks) 

Ziņo: A.Podnieks. 

 Pašvaldībā saņemts A.Rozēna iesniegums ar lūgumu atbrīvot viņu no Bauskas 

novada medību koordinācijas komisijas locekļa amata pienākumu pildīšanas. Viņa vietā 

ievēlēt biedrības “Latvijas Mednieku savienība” pārstāvi G.Kužumu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  7 (Voldemārs Čačs, Līga Jankova, Mārtiņš Mediņš, Rihards 
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Melgailis, Inita Nagņibeda, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

izmaiņām Bauskas novada medību koordinācijas komisijas 

sastāvā”. 

 

 

9.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Pasta ielā 5, Bauskā daļas nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Bauskas vecpilsēta”. 

(D.Šķiliņa, L.Jankova, E.Stapkēviča, I.Nagņibeda, M.Mediņš, I.Bronko-Pastore) 

Ziņo: D.Šķiliņa. 

 Pašvaldībā saņemts biedrības “Bauskas vecpilsēta” iesniegums ar lūgumu nodot 

biedrībai pašvaldībai piederošās telpas Pasta ielā 5, Bauskā bezatlīdzības lietošanā kopienas 

centra izveidei, kā arī izvērtēt iespēju daļēji vai pilnā apmērā segt kopienas centra komunālos 

maksājumus pirmos tā pastāvēšanas gadus. Sagatavots lēmuma projekts par telpu 312,9 m
2
 

platībā nodošanu bezatlīdzības lietošanā uz 10 gadiem.  

 L.Jankova jautā, vai plānots savu darbību paplašināt, iesaistot savā darbībā arī 

Rundāles, Iecavas un Vecumnieku nevalstiskās un sabiedriskās organizācijas. E.Stapkēviča 

atbild, ka telpas plānotas kā atvērtas telpas dažādām iedzīvotāju iniciatīvām, nešķirojot 

iedzīvotājus pēc teritorijas; telpas būs jāpalīdz uzturēt finansiāli, iekārtot un attīstīt idejas kopā.  

 L.Jankova turpina, vai biedrībai būs koordinējošā loma Bauskas novadā. E.Stapkēviča 

atbild, ka sadarbības līgums noslēgts starp konkrētām organizācijām – mēs visi kopā strādāsim, 

virskoordināciju esam uzņēmušies, ceram, ka ar laiku mūsu pulks palielināsies. 

 I.Nagņibeda aktualizē apsvērt starta finansējuma piešķiršanas iespēju un izsaka atbalstu 

šai iecerei, sabiedrība būs ieguvēja. E.Stapkēviča atbild, ka lielākais izaicinājums ir telpu 

sakārtošana; kolīdz tās ir izmantojamas, pakalpojumus attīstīsim pamazām.  

 M.Mediņš jautā par aptuveno finansējuma apjomu. D.Šķiliņa prognozē, ka apkures un 

sanitārā mezgla sakārtošana varētu izmaksāt sākot no 28 000 līdz 40 000 EUR. M.Mediņš 

jautā, vai pastāv iespēja startēt projektos, kuru mērķis ir finansējuma piešķiršana telpu 

sakārtošanai; pašvaldība varētu izskatīt iespēju līdzfinansējuma piešķiršanai. V.Čačs papildina, 

ka budžetā ir paredzēta nauda apkurei. D.Šķiliņa atbild, ka budžetā ir paredzēta nauda apkures 

ierīkošanai 13 000 EUR apmērā, 11 000 EUR apmērā sanitārā mezgla izbūvei, tās nav 

pietiekošas summas atkarībā no apkures veida. M.Mediņš norāda, ka jāizsver, kāds apkures 

veids būtu optimālākais. D.Šķiliņa atbild, ka šos aprēķinus veikuši būvniecības speciālisti. 

 E.Stapkēviča papildina, ka projekti tiek apzināti. I.Bronko-Pastore nosaka, ka 

Sabiedrības integrācijas fonda projektiem ir NVO atbalstam mērķēti uz komunālo pakalpojumu 

izdevumu apmaksu, bet tam pieteikties varēsim nākamgad. Zemgales NVO centrs izteikuši 

atbalstu šīs ieceres īstenošanai Bauskā.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Voldemārs Čačs, Līga Jankova, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Pasta ielā 5, 

Bauskā daļas nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai 

“Bauskas vecpilsēta””. 

 

 

10.p. 

Par Bauskas novada būvvaldes 2023.gada 26.janvāra lēmuma “Par atteikumu izsniegt 

reklāmas izvietošanas atļauju Rīgas ielā 16, Iecavā” apstrīdēšanu. 

(l.Mežsarga) 

Ziņo: L.Mežsarga. 

 Pašvaldībā saņemts SIA “JOKER LTD” sūdzība, kurā apstrīdēts Būvvaldes lēmums 

par atteikumu izsniegt reklāmas izvietošanas atļauju Rīgas ielā 16, Iecavā. Būvvalde 

pamatojas uz Azartspēļu un izložu likumu, kas nosaka, ka reklāma aizliegta ārpus 

azartspēļu organizēšanas vietām un rādāma tikai kazino, spēļu un bingo zālēs, totalizatora 

un derību likmju pieņemšanas vietās; azartspēļu vieta Rīgas ielā 16, Iecavā nav reģistrēta; 

pārbaužu laikā konstatētas vairākas nesakritības starp iesniedzēja apgalvojumiem. 

Sagatavots lēmuma projekts par Būvvaldes lēmuma negrozīšanu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Voldemārs Čačs, Līga Jankova, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada būvvaldes 2023.gada 26.janvāra lēmuma 

“Par atteikumu izsniegt reklāmas izvietošanas atļauju Rīgas 

ielā 16, Iecavā” apstrīdēšanu”. 

 

 

11.p. 

Par SIA Biovide reģistrēšanu asenizācijas pakalpojumu veikšanai. 

(V.Gabrāns) 

Ziņo: V.Gabrāns. 

 Pašvaldībā saņemts SIA “Biovide” reģistrācijas iesniegums asenizācijas pakalpojumu 

sniegšanai Bauskas novadā. Iesniedzējs izpildījis pašvaldības saistošo noteikumu prasības 

– noslēgts līgums ar specializēto notekūdeņu pieņemšanas vietas īpašnieku SIA “Bauskas 
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ūdens”, nav nodokļu parādu, iesniegts apliecinājums kravas autopārvadājumu veikšanai, 

līdz ar to SIA “Biovide” reģistrējama kā asenizācijas pakalpojumu sniedzējs. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Voldemārs Čačs, Līga Jankova, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par SIA 

Biovide reģistrēšanu asenizācijas pakalpojumu veikšanai”. 

 

 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 13.aprīlī plkst.14:09 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs     Mārtiņš Mediņš 

   

 

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 


